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DB-overleg Adviesraden Sociaal Domein  

Capelle a/d IJssel, Krimpen a/d IJssel en Zuidplas 

datum Donderdag 30 mei 2024 

aanvang 20:00-22:00 uur  

plaats Locatie: Welzijn Capelle  

Huis van de Wijk Schollevaar  

voorzitter Dennis Marck   

 

Genodigden: 

Naam Adviesraad  

Dennis Marck  Capelle a/d IJssel dennis@dennismarck.nl 

Nicolette van de 

Kreeke - Alfrink 

Capelle a/d IJssel secretariaat@adviesraadcapelle.nl 

Philip Coté Krimpen a/d IJssel voorzitter@adviesraadsociaaldomeinkrimpen.nl 

Henk Leertouwer Krimpen a/d IJssel secretaris@adviesraadsociaaldomeinkrimpen.nl 

Aad van Sprang Zuidplas apvansprang@gmail.com 

Jolande Eliëns Zuidplas secretaris@adviesraadsociaaldomeinzuidplas.nl 

 

Twee leden van de ASD Zuidplas en Erik Brandhorst van de ASD Capelle zijn aanwezig bij 

het openbare gedeelte.  

 

 

We zijn te gast bij Welzijn Capelle en worden ontvangen door Hans Roskam, 

directeur/bestuurder en  Peter Bakker, manager Jeugd en Wijkgericht Werken.  

Zij bespreken de organisatie aan de hand van en PowerPoint, zie bijlage.  

Hieronder extra informatie, vragen en antwoorden: 

Welzijn Capelle is in 2017 ontstaan vanuit organisaties die gelieerd waren aan de 

gemeente en heeft sindsdien een dienstverleningsopdracht van de gemeente. Een 

integrale aanpak met alle organisaties onder de paraplu van Welzijn Capelle ten gunste 

van de inwoners van Capelle. Er is een raad van toezicht, de algemene reserve is 

beperkt, er wordt gewerkt binnen de begroting, er worden jaarlijks prestatieafspraken 

gemaakt en er wordt verantwoording afgelegd. Personeelsbeleid en automatisering doet 

Welzijn Capelle zelf.  

Uitgangspunt: welzijn gaat vooraf aan zorg. Maar door de toename van problematiek en 

het niet meegroeien van de bekostiging wordt het lastig en bereidt men zich voor op 

meer werk met dezelfde middelen, dit doet een beroep op de creativiteit van de 

medewerkers.  

 

GGZ  (Antes, Parnassia, Pameijer) valt niet onder Welzijn Capelle. Wel is er gesprek over 

samenwerking.  

 

Resultaten van vroegsignalering (bij schulden) vallen tegen, het vindt vaak te vroeg 

plaats. Het kost veel investering in tijd en levert te weinig op. De gemeente stuurt een 
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eerste brief, daarna pakt een medewerker van Welzijn Capelle het op.  

In Krimpen werkt vroegsignalering wel goed. 

 

Zorgindicatie wordt gedaan door het WMO loket. In Capelle loopt een pilot: WMO loket en 

Welzijn Capelle doen samen de triage. Daarin blijkt dat 50% kan worden opgelost door 

voorliggende organisaties.  

 

De sollicitatiewinkel houdt zich bezig met mensen met een grote afstand tot de 

arbeidsmarkt. Dit zijn vaak de mensen die te complex zijn voor het Werkplein. Soms 

betreft het mensen die client zijn bij de GR IJsselgemeente, maar er zijn ook mensen die 

geen uitkering hebben.  

 

21.30 – 22.00 uur Verslag DB-overleg d.d. 7 maart 2024 

Er zijn geen opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd.    

 

Uitwisseling nieuws en lokale signalen van de Adviesraden 

ASD Zuidplas  

- Advies uitgebracht over beperkte aanpassing beleidsregels leerlingenvervoer. 

ASD Capelle signaleert ook bij eventuele problemen met leerlingenvervoer, maar vraagt 

zich af of dat wel bij de ASD hoort, het valt immers onder de wet op onderwijs. Bij de 

ASD Zuidplas is dit opgenomen in de integrale verordening. 

- Deelgenomen aan de bijeenkomst Gedeelde Zorg Midden Holland. Deze 

bijeenkomst van zorgverleners (ziekenhuis, huisartsen vertegenwoordiger, GGZ-sector), 

adviesraden, cliëntenraden en zorgverzekeraar ging over hoe de toekomstige problemen 

in zorg en welzijn te benaderen. 

- Midden Holland wil een nieuwe GR inrichten in de vorm van een openbaar 

lichaam. (Dat is een vorm die nog verder van de gemeente afstaat dan een verbonden 

partij wat de GR IJsselgemeenten is.) Over de oprichting en de constructie zullen we de 

komende tijd in gesprek raken met de gemeente Met de andere 4 ASD’s die betrokken 

zijn bij de vorming van deze GR zullen we het met name ook hebben over de vorm van 

een adviesraad voor deze GR en over participatie van de cliënten. 

Vraag hierbij: gaat ASD over beleid of uitvoering? Heeft een ASD van een GR invloed op 

de vorming van een openbaar lichaam? Philip beschikt over informatie van een 

soortgelijke casus in Friesland, hij zal het opsturen. Nicolette oppert voor ondersteuning 

te rade te gaan bij de Koepel.  

 

ASD Capelle aan den IJssel  

• Er zijn in deze periode twee adviezen uitgebracht: één bij de Nota Sport en 

bewegen en één bij de ‘Pilot Samenwonen in de bijstand’ (met dank aan Krimpen 

voor het ter inzage toesturen van hun advies aan onze werkgroep)  

en een ongevraagd advies inzake ‘Inwonersparticipatie bij de participatiewet’ (zie 

inhoudelijk onderwerp overleg van 7 maart). 

• Op de maandelijkse vergaderingen zijn de jaarplannen van de diverse 

werkgroepen besproken. 
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• Onze werkgroep Mobiliteit en Toegankelijkheid heeft meegewerkt aan de 

voorbereiding van Themater met als titel: Toegang: Iedereen moet mee (kunnen) 

doen! 

• De wethouder Jeugdzorg en Jeugdbeleid heeft samen met beleidsmedewerkers 

een vergadering bezocht waarin de Hervormingsagenda Jeugd is besproken.   

• Ook Kinderarmoede is een onderwerp van gesprek geweest, in een vergadering 

kwamen gemeentelijke beleidsmedewerkers het beleid toelichten.  

• We hebben begin mei afscheid genomen van onze voorzitter Ewout Bückmann. 

We zijn nog bezig met het vinden van een andere voorzitter.  

 

ASD Krimpen aan den IJssel  

We zijn betrokken geweest bij de aanbesteding voor trapliften en worden nu gevraagd 

om inbreng te geven bij de aanbesteding van hulpmiddelen (momenteel is er een 

contract met Welzorg). 

Er is een presentatie gegeven door Janny Twisk over de lokale samenwerking betreffende 

Zorg en Veiligheid. 

In april hebben wij Maria Huisman op onze vergadering ontvangen, die toelichting gaf op 

de startnotitie Beleidsplan Sociaal Domein (voor een nieuwe periode). 

Na de gemeenschappelijke brief van de drie Adviesraden over cliëntenparticipatie is er 

een overleg geweest tussen een delegatie van de Adviesraad met enkele ambtenaren. 

Met nadruk hebben wij het gehad over cliëntenparticipatie en niet (tegelijk) over een 

cliëntenraad. Dat is serieus opgepakt getuige het antwoord dat wij van het college van 

B&W ontvingen. Er komt dus een vervolg. Het heeft overigens bijna een jaar geduurd 

alvorens aan een toen gedane toezegging nu gehoor wordt gegeven. 

Zowel Krimpen als Capelle hebben een schriftelijke reactie ontvangen op het ongevraagd 

advies. In de bijlage de reactie van het college van Capelle. We moeten oppassen als 

ASD’s dat we niet uitgespeeld worden door de GR. Petra van der Horst van de Koepel 

adviseert om de GR eerst zelf met oplossingen te laten komen en ons niet te laten 

verleiden tot denken voor de GR. Als in de vooroverleggen met de verschillende 

wethouders gevraagd wordt naar de ideeën van de ASD, dan de bal terugspelen. 

We spreken het volgende af: er vinden in Krimpen en Capelle aparte gesprekken plaats 

tussen ASD en wethouder/ beleidsmedewerkers. Op bestuursniveau, niet ambtelijk. 

ASD Zuidplas is nog in afwachting van een reactie op het advies. 

Na de zomervakantie zal een gezamenlijke gesprek plaatsvinden met de ASD’s en de GR.  

Er is kritisch gereageerd op het Jaarplan 2024 van de IJsselgemeenten. Enkele vragen: 

wat is het fraudebeleid? Welke invloed willen wij hebben op de GR? We ontvangen ook de 

kwartaalrapportages die erg uitgebreid zijn. Er staan heel veel cijfers en tabellen in. 

Waarom niet iets eenvoudiger?  

Philip vraagt naar de ervaringen van Capelle en Krimpen.  

Capelle (althans Dennis en Nicolette) is hier niet mee bekend. Zuidplas geeft aan dat te 

weinig informatie geeft om beleid op te stellen, wel zijn trends zichtbaar.  
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Verder is er het reguliere werk: werkgroepvergaderingen, deelname aan bijeenkomsten, 

contact met wethouders en ambtenaren.  

Bepalen datum en thema volgende bijeenkomst  

Donderdag 3 oktober 2024 in Zuidplas, mogelijk thema niet besproken.   

   

Rondvraag  

Advies op “Pilot samenwonen in de bijstand’: Henk vraagt of Capelle ook heeft 

gereageerd op de rechtsongelijkheid tussen mensen die samenwonen en stellen 

die gaan trouwen. Ik heb het nagekeken en dat is inderdaad het geval:  

Citaat: ‘Tot slot is ons onduidelijk waarom mensen die voorbereidingen hebben 

getroffen voor een huwelijk of geregistreerd partnerschap worden uitgesloten.’  

   

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om22.10 uur met dank aan alle aanwezigen.  

 

Bijlagen:  

Power point presentatie van Welzijn Capelle  

Reactie op het ongevraagd advies cliëntenparticipatie van Capelle  

Verslag gezamenlijke bijeenkomst Krimpen en Capelle over het ophalen van signalen van 

inwoners 

 

 


